
Zápisnica 

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Kolačkov, konaného dňa 24. septembra 2024 

o 15.00 hod. v zasadačke obecného úradu. 

__________________________________________________________________________________ 

Prítomní:  Pavol Zamiška 

Ing. Martin Dziak 

Jozef Majkut 

Jozef Reľovský 

Ján Zamiška 

Pavol Zamiška 

PaedDr. Peter Žoldák 

Mária Tomková, kontrolórka obce 

Mgr. Martina Žoldáková, zapisovateľka 

Neprítomní:  Bc. Daniela Čudejková 

   Mgr. Ružena Kuzárová 

PaedDr. Veronika Onuferová, PhD. 

 

Ostatní prítomní: Mgr. Gabriela Vilčeková, riaditeľka ZŠ s MŠ Kolačkov 

   MUDr. Martin Kollár 

   Tomáš Kollár 

        

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Informácia poslancom (projekty, investície a pod.) 

5. Žiadosť o zámenu pozemku 

6. Rozpočtové opatrenia č. 5/2024, 6/2024 

7. Správa HK za I. polrok 2024 

8. Rôzne 

9. Návrh uznesení 

10. Záver 

 

 

K bodu 1/ 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Pavol Zamiška, v úvode privítal 

všetkých prítomných, skonštatoval, že OZ je uznášania schopné. Oboznámil prítomných  s programom 

rokovania, ktorý  bol poslancom OZ doručený spolu s pozvánkou a materiálmi na zasadnutie obecného 

zastupiteľstva.  

 

Návrh uznesenia OZ  č. 30/2024 zo zasadnutia konaného dňa 24.09.2024 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kolačkov  s c h v a ľ u j e  

 

program zasadnutia obecného zastupiteľstva podľa priloženej pozvánky. 

 

HLASOVANIE : 

prítomnosť/kvórum:       6/4 

hlasovali za:   6                

(Ing. Martin Dziak, Jozef Majkut, Jozef Reľovský, Ján Zamiška, Pavol Zamiška, PaedDr. Peter Žoldák) 

hlasovali proti:    0 

hlasovania sa zdržali:    0  

nehlasovali:  0 

neprítomní: 3 

(Bc. Daniela Čudejková, Mgr. Ružena Kuzárová, PaedDr. Veronika Onuferová, PhD.) 

Uznesenie bolo prijaté. 



Starosta vyzval prítomných poslancov na prednesenie návrhu na doplnenie programu. Poslanec p. Dziak 

požiadal o doplnenie bodu voda, kanál a vodojem. Starosta uviedol, že vodu a kanál dáme do bodu 8. 

Rôzne a vodojem bude v bode 4. Informácia poslancom (projekty, investície a pod.). Nikto z prítomných 

poslancov nemal návrh na doplnenie.  

K bodu 2/ 

V tomto bode boli starostom obce určení overovatelia a zapisovateľ zápisnice: 

1. Ján Zamiška 

2. Pavol Zamiška 

Za zapisovateľku určil Mgr. Martinu Žoldákovú. 

 

Návrh uznesenia OZ č. 31/2024 zo zasadnutia konaného dňa 24.09.2024  

 

Obecné zastupiteľstvo v Kolačkove  u r č u j e 

 

1. za zapisovateľku riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva Mgr. Martinu Žoldákovú, 

2. overovateľov zápisnice Jána Zamišku a Pavla Zamišku. 

 

HLASOVANIE : 

prítomnosť/kvórum:       6/4 

hlasovali za:   6                

(Ing. Martin Dziak, Jozef Majkut, Jozef Reľovský, Ján Zamiška, Pavol Zamiška, PaedDr. Peter Žoldák) 

hlasovali proti:    0 

hlasovania sa zdržali:    0  

nehlasovali:  0 

neprítomní: 3 

(Bc. Daniela Čudejková, Mgr. Ružena Kuzárová, PaedDr. Veronika Onuferová, PhD.) 

Uznesenie bolo prijaté. 

K bodu 3/ 

V tomto bode starosta obce prečítal uznesenia z predchádzajúceho  zastupiteľstva a konštatoval, že úlohy 

vyplývajúce z prijatých uznesení z predchádzajúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Kolačkov 

boli splnené. Starosta vyzval prítomných poslancov k hlasovaniu: 

 

Návrh uznesenia OZ č. 32/2024 zo zasadnutia konaného dňa 24.09.2024 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kolačkov    b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

informáciu starostu obce o plnení uznesení z predchádzajúceho obecného zastupiteľstva, s konštatovaním, 

že všetky uznesenia boli splnené. 

 

HLASOVANIE : 

prítomnosť/kvórum:       6/4 

hlasovali za:   6                

(Ing. Martin Dziak, Jozef Majkut, Jozef Reľovský, Ján Zamiška, Pavol Zamiška, PaedDr. Peter Žoldák) 

hlasovali proti:    0 

hlasovania sa zdržali:    0  

nehlasovali:  0 

neprítomní: 3 

(Bc. Daniela Čudejková, Mgr. Ružena Kuzárová, PaedDr. Veronika Onuferová, PhD.) 

Uznesenie bolo prijaté. 

K bodu 4/ 

V tomto bode starosta v úvode poďakoval predsedovi komisie pre výstavbu, územné plánovanie a životné 

prostredie p. Dziakovi, ktorý zvolal stretnutie tejto komisie. Na toto stretnutie bol pozvaný aj p. Tomáš 

Kollár. Na tomto stretnutí ho zastupoval syn p. MUDr. Martin Kollár, kde mu členovia komisie predostreli 

návrh zámeny pozemku. P. Kollár dal žiadosť o zámenu cesty za cestu, obec Kolačkov chce zameniť 

cestu za cestu + cestu ku vodojemu + pozemok čo je oplotený vodojem. 



Ďalej starosta uviedol, že na danom stretnutí sa diskutovalo aj o pretrvávajúcom probléme s pitnou vodou. 

Po diskusii komisia pre výstavbu, územné plánovanie a životné prostredie navrhla a odporúčala: návrh 

nových zmlúv o odbere pitnej vody a posilnenie právomoci dodávateľa pitnej vody, navrhla ukončenie 

existujúcich zmlúv o dodávke pitnej vody, navrhla výmenu vodomerov za vodomery vo vlastníctve 

dodávateľa, navrhla bezodkladne zmenu umiestnenia vodomerov a vodomerných zostáv odberateľom 

z verejného vodovodu a vlastným zdrojom vody, ktorí nie sú súčinní pri odpisovaní, tak aby bolo možné 

stav vodomerov odčítať z verejného priestranstva, navrhuje prípravu projektovej dokumentácie na 

vybudovanie nového zdroja vody a prívodného potrubia do obce a navrhuje majetko-právne 

vysporiadanie existujúceho vodojemu, prístupovej komunikácie a ochranných pásiem. Starosta ďalej 

uviedol, že návrh nových zmlúv bol prítomným poslancom zaslaný spolu s pozvánkou na OcZ. K danej 

informácii prebehla krátka diskusia s návrhmi zapracovania zmien do zmluvy.  

Starosta ďalej uviedol, že je potrebné urobiť prieskumný vrt vody. K danému bodu prebehla krátka 

diskusia, po ktorej starosta vyzval prítomných poslancov k hlasovaniu: 

 

Návrh uznesenia OZ č. 33/2024 zo zasadnutia konaného dňa 24.09.2024 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kolačkov    b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

informáciu starostu obce o aktuálnych projektoch, investíciách a pod.. 

 

HLASOVANIE : 

prítomnosť/kvórum:       6/4 

hlasovali za:   6                

(Ing. Martin Dziak, Jozef Majkut, Jozef Reľovský, Ján Zamiška, Pavol Zamiška, PaedDr. Peter Žoldák) 

hlasovali proti:    0 

hlasovania sa zdržali:    0  

nehlasovali:  0 

neprítomní: 3 

(Bc. Daniela Čudejková, Mgr. Ružena Kuzárová, PaedDr. Veronika Onuferová, PhD.) 

Uznesenie bolo prijaté. 

Návrh uznesenia OZ č. 34/2024 zo zasadnutia konaného dňa 24.09.2024 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kolačkov    s c h v a ľ u j e 

 

finančné prostriedky na prieskumný vrt vody vo výške 5 760,00 € bez DPH podľa predbežnej prvotnej 

kalkulácie. 

 

HLASOVANIE : 

prítomnosť/kvórum:       6/4 

hlasovali za:   6                

(Ing. Martin Dziak, Jozef Majkut, Jozef Reľovský, Ján Zamiška, Pavol Zamiška, PaedDr. Peter Žoldák) 

hlasovali proti:    0 

hlasovania sa zdržali:    0  

nehlasovali:  0 

neprítomní: 3 

(Bc. Daniela Čudejková, Mgr. Ružena Kuzárová, PaedDr. Veronika Onuferová, PhD.) 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 5/ 

V tomto bode starosta uviedol, že na OcZ bol pozvaný aj p. Tomáš Kollár, ktorý zatiaľ neprišiel. Starosta 

udelil slovo poslancovi p. Dziakovi, predsedovi komisie pre výstavbu, územné plánovanie a životné 

prostredie. P. Tomáš Kollár podal Žiadosť o zámenu pozemku a táto zámena bola predmetom stretnutia 

tejto komisie. Šlo o zámenu pozemku parcely C KN 4997 o výmere 1222 m2. Poslanec p. Dziak  uviedol, 

že členovia komisie pre výstavbu, územné plánovanie a životné prostredie sa dohodla a navrhla zámenu 

nasledovne:  

Parcelu C KN 4997, druh pozemku ostatná plocha o výmere 1222 m2, LV 3116 a parcely C KN 4996, 

druh pozemku ostatná plocha, výmera 10 197 m2, LV 3116 za parcely:  



C KN 4992, druh pozemku zastavaná plocha a nádvoria, výmera 1051 m2, LV 3013, 

C KN 4991, druh pozemku lesný pozemok, výmera 533 m2,  LV 3013 a časť pozemku parcela C KN 4990 

na ktorom sa nachádza prameň verejného vodovodu, ochranné pásmo prameňa a vodojemu, prívodné 

potrubie od prameňa k vodojemu a prívodné potrubie od vodojemu do obce, ktoré prechádza danou 

parcelou. Zámena pozemku bude možná za predpokladu, že vlastník p. Tomáš Kollár bude súhlasiť so 

zámenou, na základe súdno-znaleckého posudku podľa druhu pozemku a hodnoty vymenených 

pozemkov a pri splnených zákonných postupoch vyplývajúcich obci pri zámene pozemkov. K danému 

návrhu prebehla diskusia po ktorej starosta vyzval prítomných poslancov k hlasovaniu: 

 

Návrh uznesenia OZ č. 35/2024 zo zasadnutia konaného dňa 24.09.2024 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kolačkov    

a)  s c h v a ľ u j e 

aj na návrh komisie pre výstavbu, územné plánovanie a životné prostredie 

 

podľa § 9a ods. 15 písm. f) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov spôsob a zámer prevodu majetku obce Kolačkov, ktorý je vymedzený v písm. b) tohto 

uznesenia, a to z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 15 písm. f) zákona SNR č. 

138/1991 Zb. o majetku obci a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 

predpisov 

 

b) r o z h o d u j e 

 

trojpätinovou väčšinou prítomných poslancov 

 

podľa § 9a ods. 15 písm. f) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obci a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov o: 

 

zámere 

- zámena pozemkov parcely C KN 4997, druh pozemku ostatná plocha o výmere 1 222 m2, LV 

3116 a parcely C KN 4996, druh pozemku ostatná plocha o výmere 10 197 m2, LV 3116 v k.ú. 

Obce Kolačkov vo vlastníctve Obce Kolačkov 

za parcely: 

- C KN 4992 druh pozemku zastavaná plocha a nádvoria o výmere 1051 m2, LV 3013 

- C KN 4991 druh pozemku lesný pozemok, výmera 533 m2, LV 3013 a časť pozemku parcela 

C KN 4990, v k.ú. Obce Kolačkov vo vlastníctve: Tomáša Kollára, nar. 19.06.1956, na 

ktorom sa nachádza prameň verejného vodovodu, ochranné pásmo prameňa a vodojemu, 

prívodné potrubie od prameňa k vodojemu a prívodné potrubie od vodojemu do obce, ktoré 

prechádza danou parcelou. 

Dôvod hodného osobitného zreteľa v súlade so Zásadami hospodárenia s majetkom Obce 

Kolačkov spočíva v tom, že zámenou týchto nehnuteľnosti sa prispeje k účelnejšiemu 

využívaniu a usporiadaniu majetkových pomerov prevádzaného majetku na ktorom sa 

nachádza prameň verejného vodovodu. 

 

HLASOVANIE : 

prítomnosť/kvórum:       6/4 

hlasovali za:   6                

(Ing. Martin Dziak, Jozef Majkut, Jozef Reľovský, Ján Zamiška, Pavol Zamiška, PaedDr. Peter Žoldák) 

hlasovali proti:    0 

hlasovania sa zdržali:    0  

nehlasovali:  0 

neprítomní: 3 

(Bc. Daniela Čudejková, Mgr. Ružena Kuzárová, PaedDr. Veronika Onuferová, PhD.) 

Uznesenie bolo prijaté. 

K bodu 6/ 

 V tomto bode starosta udelil slovo riaditeľke ZŠ s MŠ Kolačkov p. Vilčekovej,  ktorá oboznámila 

poslancov o zmenách v Rozpočtovom opatrení č. 5/2024. Toto Rozpočtové opatrenie sa týkalo zvýšenia 

účelovo určených normatívnych a nenormatívnych finančných prostriedkov na prenesený výkon štátnej 



správy v roku 2024. Nikto z prítomných nemal žiadne pripomienky, preto starosta vyzval prítomných 

poslancov k hlasovaniu: 

 

Návrh uznesenia OZ č. 36/2024 zo zasadnutia konaného dňa 24.09.2024 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kolačkov    b e r i e   n a  v e d o m i e  z m e n y   r o z p o č t u  o b c e 

 

Rozpočtové opatrenie  č. 5/2024. Toto Rozpočtové opatrenie sa týkalo zmeny zvýšenia účelovo určených 

normatívnych a nenormatívnych finančných prostriedkov na prenesený výkon štátnej správy v roku 2024. 

 

 

HLASOVANIE : 

prítomnosť/kvórum:       6/4 

hlasovali za:                      6 

(Ing. Martin Dziak Jozef Majkut, Jozef Reľovský, Ján Zamiška, Pavol Zamiška, PaedDr. Peter Žoldák) 

hlasovali proti:    0  

hlasovania sa zdržali:      0 

nehlasovali:  0 

neprítomní: 3 

(Bc. Daniela Čudejková, Mgr. Ružena Kuzárová, PaedDr. Veronika Onuferová, PhD.,) 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Ďalej p. riaditeľka oboznámila prítomných poslancov o zmenách v Rozpočtovom opatrení č. 6/2024. Toto 

Rozpočtové opatrenie sa týkalo zvýšenia účelovo určených normatívnych finančných prostriedkov na 

prenesený výkon štátnej správy v roku 2024. P. riaditeľka uviedla, že toto navýšenie sa týkalo zvýšenia 

odvodov do zdravotných poisťovní vo výške 6 158 €. Nikto z prítomných nemal žiadne pripomienky, 

preto starosta vyzval prítomných k hlasovaniu: 

 

Návrh uznesenia OZ č. 37/2024 zo zasadnutia konaného dňa 24.09.2024 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kolačkov    b e r i e   n a  v e d o m i e  z m e n y   r o z p o č t u  o b c e 

 

Rozpočtové opatrenie  č. 6/2024. Toto Rozpočtové opatrenie sa týkalo zmeny zvýšenia účelovo určených 

normatívnych  finančných prostriedkov na prenesený výkon štátnej správy v roku 2024. 

 

HLASOVANIE : 

prítomnosť/kvórum:       6/4 

hlasovali za:                      6 

(Ing. Martin Dziak Jozef Majkut, Jozef Reľovský, Ján Zamiška, Pavol Zamiška, PaedDr. Peter Žoldák) 

hlasovali proti:    0  

hlasovania sa zdržali:      0 

nehlasovali:  0 

neprítomní: 3 

(Bc. Daniela Čudejková, Mgr. Ružena Kuzárová, PaedDr. Veronika Onuferová, PhD.,) 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Starosta poďakoval p. riaditeľke, že sa im v priebehu dvoch týždňov podarilo presťahovať MŠ Kolačkov 

na elokované pracovisko v Novej Ľubovni.  P. riaditeľka odišla o 16.05 hod. 

 

K bodu 7/ 

V tomto bode starosta udelil slovo kontrolórke obce p. Tomkovej, aby prečítala Správu HK za I. polrok 

2024. Kontrolórka obce p. Tomková uviedla, že na základe plánu vykonala kontrolu prevodov 

nehnuteľného majetku obce, ktorého všeobecná hodnota majetku prevýšila 20 000 € v zmysle § 18f ods. 

1 písm. i) zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. Ďalej vykonala kontrolu výšky záväzkov obce 

vyplývajúce z dodávateľských faktúr ku kontrolovanému obdobiu, kontrolu vybavovania sťažností 

v podmienkach samosprávy, kontrolu vybavovania petícií v podmienkach samosprávy, kontrolu 

pokladničných operácií za rok 2023 v obci Kolačkov. Výsledkom týchto kontrol je, že  obec Kolačkov 

nevykonala prevod majetku obce. Obec neeviduje záväzky po lehote splatnosti. Obec Kolačkov vedie 



evidenciu sťažností v súlade so zákonom o sťažnostiach. V predchádzajúcom roku 2023 nebola obci 

doručená žiadna sťažnosť v zmysle zákona. V roku 2024 bola zaevidovaná jedna sťažnosť. Kontrolórka 

obce p. Tomková podotkla, že aj sťažnosti, ktoré boli v minulosti doručené na OcÚ neobsahovali základné 

náležitosti, ktoré má sťažnosť obsahovať a preto nebola povinnosť postupovať v súlade so smernicou. Aj 

napriek tomu obec pri väčšine sťažnosti prešetrila a dodržala stanovený postup. Výkon základnej 

finančnej kontroly bol zabezpečený v zmysle ustanovení zákona č. 357/2015 o finančnej kontrole a audite 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov. Pri vyúčtovaní výdavkov spojených so služobnou cestou 

zamestnanca výkon základnej finančnej kontroly v rámci procesu pracovných ciest nebol vykonaný, 

počas kontroly boli nedostatky odstránené a používa sa doklad (CP), ktorý je v súlade s platnou 

legislatívou. Na vlastný podnet p. Tomková vykonala kontrolu tvorby účelovej finančnej rezervy. Na 

základe tejto kontroly p. Tomková odporúča vytvárať účelovú finančnú rezervu a zvýšiť cenu vody.  

K bodu prebehla krátka diskusia, po ktorej starosta vyzval prítomných k hlasovaniu: 

 

Návrh uznesenia OZ č. 38/2024 zo zasadnutia konaného dňa 24.09.2024 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Kolačkov    b e r i e   n a  v e d o m i e   

 

Správu hlavného kontrolóra za I. polrok 2024, ktorá tvorí prílohu zápisnice. 

 

HLASOVANIE : 

prítomnosť/kvórum:       6/4 

hlasovali za:                      6 

(Ing. Martin Dziak, Jozef Majkut, Jozef Reľovský, Ján Zamiška, Pavol Zamiška, PaedDr. Peter Žoldák) 

hlasovali proti:    0  

hlasovania sa zdržali:      0 

nehlasovali:  0 

neprítomní: 3 

(Bc. Daniela Čudejková, Mgr. Ružena Kuzárová, PaedDr. Veronika Onuferová, PhD.) 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 5/ 

P. Tomáš Kollár a p. MUDr. Martin Kollár prišli o 16.19 hod.. Starosta ich privítal a navrhol vrátiť sa 

k bodu 5. – Žiadosť o zámenu pozemku. O slovo požiadal poslanec p. Dziak, ktorý uviedol, že sa stretla 

komisia pre výstavbu, územné plánovanie a životné prostredie (tzv. stavebná komisia). Tohto stretnutia 

sa zúčastnil aj syn p. MUDr. Martin Kollár. P. Tomáš Kollár podal Žiadosť o zámenu pozemku a táto 

zámena bola predmetom stretnutia tejto komisie. Šlo o zámenu pozemku parcely C KN 4997 o výmere 

1222 m2. Poslanec p. Dziak ďalej uviedol, že členovia komisie pre výstavbu, územné plánovanie a životné 

prostredie sa dohodla a navrhla zámenu nasledovne:  

Parcelu C KN 4997, druh pozemku ostatná plocha o výmere 1222 m2, LV 3116 a parcely C KN 4996, 

druh pozemku ostatná plocha, výmera 10 197 m2, LV 3116 za parcely:  

C KN 4992, druh pozemku zastavaná plocha a nádvoria, výmera 1051 m2, LV 3013, 

C KN 4991, druh pozemku lesný pozemok, výmera 533 m2,  LV 3013 a časť pozemku parcela C KN 4990 

na ktorom sa nachádza prameň verejného vodovodu, ochranné pásmo prameňa a vodojemu, prívodné 

potrubie od prameňa k vodojemu a prívodné potrubie od vodojemu do obce, ktoré prechádza danou 

parcelou. O slovo požiadal p. MUDr. Martin Kollár, ktorý uviedol, že svojho otca po tomto stretnutí 

informoval a prvá reakcia p. Tomáša Kollára bola, „koho to bol nápad“. P. Martin Kollár uviedol, že cesta 

do „Čerliska“ je pre nich úplne bezvýznamná a táto výmena je pre nich nevýhodná. Na to zareagoval 

poslanec p. Reľovský, ktorý uviedol, že to isté môže povedať obec, že nemá opodstatnenie zámeny ani 

cesta na „Poľanky“. P. MUDr. Martin Kollár na to zareagoval, že ak zámena tak presne  „euro za euro“.  

P. Dziak ďalej uviedol, že je potrebné ukončiť tento spor, následkom ktorého obec nemôže plnohodnotne 

zabezpečiť dodávku vody pre obyvateľov obce.  V rozprave pokračoval p. Dziak a p. T. Kollár, kde p. T. 

Kollár dostal vysvetlenie, že obec nemôže súhlasiť z jeho návrhom žiadosti o zámenu na základe trhovej 

ceny.  

Pán T. Kollár ďalej uviedol, že tento pozemok bol už v minulosti na predaj. Zároveň podotkol, že pokiaľ 

bude Pavol Zamiška starostom, tento pozemok obci nepredá. Keď dôjde k zmene na poste starostu v obci 

Kolačkov, je ochotný o tomto predaji pouvažovať. Do diskusie sa zapojila aj kontrolórka obce, ktorá 

vysvetlila, že je rozdiel ak sa do predaja zapájajú fyzické osoby a iné ak sa jedná o verejné financie. Obec 

spravuje verejné financie a nemôže len tak kúpiť pozemok bez znaleckého posudku. P. Tomáš Kollár 

v tejto veci ďalej upresnil, že dodnes nedostal žiadnu ponuku a keď sa niekedy rozhodne predať svoju 



nehnuteľnosť, tak len časť pozemku kde je prameň, cesta a vodojem. P. Dziak uviedol, že dáme 

vypracovať súdnoznalecký posudok, aby sme vedeli aká je hodnota majetku. Pripomenul však, že pokiaľ 

to p. Kollár nechce predať, je zbytočné vynakladať finančné prostriedky na vypracovanie 

súdnoznaleckého posudku.   

P. Reľovský zareagoval, že v súčasnej dobe osobný spor medzi starostom a p. T. Kollárom sa dostal už 

na takú úroveň, že sa to dotýka všetkých obyvateľov obce Kolačkov, čo určite nie je správne a je potrebné 

hľadať dohodu a riešenie tejto vzniknutej situácie. 

Ďalej p. T. Kollár uviedol, že v našej obci už fyzické osoby nemajú právo na užívanie svojho vlastníctva. 

P. T. Kollár má vedomosť o tom, že starosta obce povolil stavať obydlie v MRK na súkromných 

pozemkoch p. Kollára, ktoré boli zničené požiarom. P. Dziak zareagoval a uviedol, že nie je pekné ak sa 

na jeho pozemku stavia čierna stavba a obec nekoná. Zároveň p. Dziak povedal, že hovorí sa čokoľvek 

a taktiež to, že pán starosta kúpil požiarom postihnutej rodine materiál na postavenie obydlia. Na to 

zareagoval p. MUDr. Martin Kollár, ktorý uviedol, že o tejto skutočnosti má vedomosť. Starosta uviedol, 

že toho roku kupoval  drevo na píle a obyvateľom MRK iba podal informáciu, že kto si chce zakúpiť 

drevo môže tak urobiť  na píle, a to nielen hranoly ale aj palivové drevo. Starosta ďalej vysvetlil p. MUDr. 

M. Kollárovi, že zakúpil drevo (hranoly) na píle, ale nie pre obyvateľov MRK, ktorých zasiahol požiar 

obydlia. Starosta ďalej spresnil informáciu, že im nič nezakúpil t.j. žiadne okná, dvere a ani materiál na 

strechu. K danej rozprave prebehla búrlivá diskusia. Na záver p. T. Kollár uviedol, že pokiaľ bude 

starostom p. Pavol Zamiška, obec ho nemá vo veci zámeny pozemku viac kontaktovať. Zároveň podotkol, 

že žiada obec o odstránenie „suchára“ pri vodojeme, ktorý je napadnutý kôrovcom. P. Tomáš Kollár 

a Martin Kollár odišli o 17.10 hod. 

 

K bodu 8/ 

V tomto bode prebehla krátka diskusia ohľadom stavu a dodávky vody v obci.  

Ďalej poslanec p. Dziak položil otázku ako to je momentálne  s projektom „Nadstavba a prístavba ZŠ 

s MŠ Kolačkov – časť ZŠ.“ Starosta uviedol, že zmluva je už podpísaná, ale zatiaľ nie je zverejnená 

v Centrálnom registri zmlúv.  

P. Reľovský sa opýtal, ako to je so stavebným dozorom v rámci projektu „Prestavba, nadstavba 

a prístavba objektu MŠ – Obec Kolačkov“. K danému bodu prebehla krátka diskusia. V nej starosta 

uviedol, ženie je spokojný s postupom prác v rámci tohto projektu. Oslovil stavebný dozor a všetky 

pripomienky  budú prerokované na kontrolnom dni.  

Ďalej sa p. Reľovský informoval ohľadom stavebného diela „Kolačkov, rozšírenie kanalizácie Vetva B“, 

vzhľadom k tomu, že ľudia by sa už chceli napájať na kanalizáciu. Starosta uviedol, že už je podaná 

žiadosť na kolaudáciu.  

Starosta ďalej informoval prítomných poslancov o priebehu Národného projektu Rozvojové tímy I. v obci 

Kolačkov a zároveň ich oboznámil  s návrhom prepustenia zamestnanca v skúšobnej dobe, s ktorým 

prítomní poslanci súhlasili.  

 

K bodu 9/ 

Uznesenia boli schválené samostatným hlasovaním pri jednotlivých bodoch a tvoria neoddeliteľnú súčasť 

zápisnice.  

 

K bodu 10/ 

V závere starosta obce poďakoval všetkým prítomným poslancom za účasť a rokovanie Obecného 

zastupiteľstva ukončil. 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

Ján Zamiška, signed 

Pavol Zamiška, signed 

 

                                                                                                         Pavol Zamiška 

starosta obce 

Zapisovateľka: Mgr. Martina Žoldáková, signed        signed           


